

Aspiring Lawyers and Economists Programme (Orientation) 未來律師和經濟學家課程 (定向) (OS2)

學校地點：	University of Oxford St. Catherine's College	年齡：	16 歲或以上
課期：	2 星期	開課月份：	7、8 月
每班人數：	10 - 15 人	開課日期：	31 Jul - 13 Aug
英語程度要求：	IELTS 5.0 或以上 (需進行英文考試及SKYPE面試)	學費：	£ 3,980 (包括住宿於牛津大學內和膳食) £ 3,280 (包括住宿於非牛津大學宿舍； 離校園只步行10分鐘和膳食)
導師：	現任LSE 倫敦經濟大學導師教授		

Course objective 課程目的：

The ALEP (Orientation) is designed for students who hope to further consolidate their English language skills whilst also gaining an understanding of either Economics or Law at university level. All students will attend lectures in English & Communication to develop and strengthen their writing, listening, reading, and speaking skills. Students must also choose the 'Economics strand', the 'Law strand' or the 'English strand' to attend lectures and tutorials in the selected strand.

ALEP (定向) 專為希望進一步鞏固自己英語語言能力同時也可獲得經濟學或法學大學理解水平的學生而設計。所有學生都將參加英語和交際的講座，以發展和加強其寫作、聽力、閱讀和口語技能。學生也必須選擇“經濟學模塊”、“法學模塊”或“英語模塊”來參加所選模塊的講座和輔導。

Course overview :

- 30 hours of class time; including English & Communication **AND** Introduction to Law & International Relations **OR** Introduction to Economics & the Business Mastermind **OR** The Art of Acting and Communication
- 3 hours of individual interaction with the faculty member during tutorials
- Wide selection of activities and coach excursion to London; including punting, a sports day, various Oxford seasonal plays, Public Speaker Events etc
- The Oxford Spire Graduation Certificate

課程概要：

- 30 小時課堂；包括英語和交際 **及** 法學和國際關係概論 **或** 經濟學和創業概論 **或** 表演和交際藝術
- 3 小時單對單輔導
- 多元化課外活動和倫敦觀光遊覽；包括撐篙、運動日、觀賞牛津戲劇演出、公眾演講活動等
- 牛津銳思畢業證書

Course descriptions 課程簡介：



Aspiring Lawyers and Economists Programme (Advanced) 未來律師和經濟學家課程 (高級) (OS1)

學校地點：	University of Oxford St. Catherine's College	年齡：	16 歲或以上
課期：	2 星期	開課月份：	7、8 月
每班人數：	10 - 15 人	開課日期：	31 Jul - 13 Aug
英語程度要求：	IELTS 5.5 或以上 (需進行英文考試及SKYPE面試)	學費：	£ 3,980 (包括住宿於牛津大學內和膳食) £ 3,280 (包括住宿於非牛津大學宿舍； 離校園只步行10分鐘和膳食)
導師：	現任LSE 倫敦經濟大學導師教授		

Course objective 課程目的：

The ALEP (Advanced) is designed for students who hope to gain an understanding of both Economics and Law at university level. All students will attend morning lectures in both Economics and Law, but must still choose either the Economics Strand or the Law Strand since students will attend tutorials in their chosen strand to acquire more in-depth knowledge of the subjects

ALEP (高級) 是專為希望獲得經濟學和法律大學理解水平的學生設計。所有的學生都將參加經濟學和法學的上半講座，但仍須選擇其中的“經濟學模塊”或“法學模塊”，因為學生將參加其所選模塊的輔導以獲得該科目更深入的知識。

Course overview：

- 30 hours of class time; including Introduction to Law & International Relations AND Introduction to Economics & the Business Mastermind AND Economics OR Law strand
- 3 hours of individual interaction with the faculty member during tutorials
- Wide selection of activities and coach excursion to London; including punting, a sports day, various Oxford seasonal plays, Public Speaker Events etc
- The Oxford Spire Graduation Certificate

課程概要：

- 30 小時課堂；包括法學和國際關係概論和經濟學和創業概論和經濟學或法學模塊
- 3 小時單對單輔導
- 多元化課外活動和倫敦觀光遊覽；包括撐篙、運動日、觀賞牛津戲劇演出、舞蹈課、公眾演講活動等
- 牛津銳思畢業證書

Course descriptions 課程簡介：

Introduction to Law & International Relations

A brief analysis of the different sources of law. Students will learn about the different types of legislation. The course also examines the court system of England and Wales including the role of judges, the jury, barristers, and solicitors. An analysis of how international law is made and how it relates to national systems. It will then evaluate a number of topical issues of global concern such as the use of force and the protection of human rights. The main theories of international relations, the role of ethics and also the role of international organisations in international politics.

學生將瞭解立法過程以及法律的不同類型，詳細闡述英格蘭和威爾士的法庭制度並著重介紹這一制度中的不同角色，包括法官、陪審團、訟務律師及事務律師的各自作用。分析國際法律的制定方式及其同國家系統的關聯性，之後將引領學生探討一系列全球性熱點問題，例如武力使用，以及人權保護。國際關係的主要理論、道德的作用、以及國際組織在國際政治中所發揮的作用。

Introduction to Economics & the Business Mastermind

The course improves students' entrepreneurial skills through developing and executing a business idea from scratch. The course commences with lectures on macroeconomics and microeconomics students will take on the main business concepts, consisting of marketing, accounting, negotiation, pitching a business idea. Students will engaged in drafting a business idea within a group, and executing it during the last few days of the programme.

課程涵蓋經濟理論及其在實踐與政策制定中的運用。課程涵蓋經濟理論及其在實踐與政策制定中的運用。通過開發和執行一個從無到有的經營理念，學生將全面瞭解經濟學的背景並理解當下的各類經濟爭端。課程以宏觀經濟學與微觀經濟學的講座開始，學生將會接觸到市場行銷、會計、談判、經營理念推銷和影響力法則等主要經營理念。學生將有機會置身一線，親自杜撰經營理念，並付諸實驗。